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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Interpelácia, ktorá tu zaznela ešte možno v roku 2015 a myslím, že na minulom zastupiteľstve 
bola tiež spomenutá, parkovisko pred poštou. Chcem sa opýtať, či mestský úrad nejaké kroky 
vykonal k tomu obmedzeniu státia, čo tu už bolo viackrát navrhované, kvôli tomu, že ľudia, 
ktorí chcú ísť na poštu majú problém sa tam dostať a zaparkovať, keďže tam parkujú 
zamestnanci okolitých predajní, či by to bolo možné, či je možné teda realizovať to 
obmedzenie státia na tom parkovisku.  
 
PhDr. Čižmár: 
Parkovisko pred poštou, pravidelne tento priestor monitoruje mestská polícia formou len 
upozornení, alebo s možnosťou len nejakých upozornení, ktoré prispievajú k tomu, že ten 
priestor nie je zaťažený krížom stojacími autami. Takže zatiaľ takúto odozvu po tých 
opatreniach, ktoré boli prijaté mestskou políciou nemáme, žeby tam boli nejaké sťažnosti, 
autá plynule prichádzajú aj odchádzajú a ten parkovací priestor  zatiaľ je v takom režime, ako 
bol doteraz.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


